

深圳市铭竹实业有限公司

Shenzhen MAGIC BAMBOO Industrial Co., Ltd



The mark of
responsible forestry
FSC® C190523



Shenzhen MAGIC BAMBOO Industrial Co., Ltd

CHINA Office: Room 307, Huitong Building, No.10 Longgang Road, Longgang District, Shenzhen, China

Factory: Phase2, Economic Development New Industrial Zone, Changting, Longyan, Fujian, China

THAILAND Factory: 159 Moo 1 Mabphai Sub-District, Banbueng District, Chonburi 20170 Thailand

86 755 33510627 E-mail: admin@magicbambu.com www.magicbambu.com

CONTENTS

01

Company Profile

02

Why Choose Us

03

Products Show





Company Profile

MagicBamboo is a company specializing in the research, development, manufacturing, and sales of bamboo, wood, and hardware furniture and home products.

The factory is located in Longyan, Fujian, covering 25,000 square meters, and owns over 10,000 acres of bamboo forest with over 14 years of manufacturing experience.

In 2024, in response to global market changes, the company completed the construction of a factory in Chonburi Province, Thailand, expanding its international supply chain.

The factory holds various international certifications, including ISO9001, BSCI, COSTCO, and FSC, ensuring that product quality and services meet global standards.

Our products are exported to over 30 countries and regions worldwide, including the US, Germany, Japan, France, the UK, Thailand, and the Philippines, and have earned the trust of international clients.

Currently, we maintain close cooperation with several large international retail chains, such as Costco, Walmart, and Target.

MagicBamboo upholds the philosophy of "Quality First, Service Above All" in providing environmentally friendly, practical, and stylish home products to global customers.

铭竹实业是一家专注于竹木、五金家具与家居用品研发、制造、销售的企业。

工厂位于福建龙岩，占地25,000平方米，自有10,000多亩竹林，生产加工经验超过14年；

2024年，为应对全球市场变化，在泰国春武里府完成了工厂建设，拓展国际供应链布局；

工厂通过ISO9001、BSCI、COSTCO、FSC等多项国际认证，确保产品品质与服务达到全球标准

我们的产品远销美国、德国、日本、法国、英国、泰国、菲律宾等全球30多个国家和地区，深受国际客户信赖。

目前我们与多个国外大型连锁商超(Costco，沃尔玛，target等)保持非常紧密的合作关系。

铭竹实业秉承“品质为先，服务至上”的经营理念，为全球客户提供环保、实用且时尚的家居产品

Why Choose Us?

1.High quality products.

- a. Thanks to the climatic conditions and other environmental factors, Fujian province is the largest bamboo-producing area in China. So the density of bamboo and other aspects are also better than other regions.
- b. With our own bamboo forest, we choose the 4-6 years bamboo to make sure the raw material with good quality.
- c. Full production line to control the quality from bamboo poles to bamboo panels and until finished products.

2.Cost saving, bamboo plywood produced by ourselves, that means we can customize the material for you to save cost.

3.Delivery, with the controllable raw materials as well as the whole production line, which will make us more flexible in production, so the delivery time can be guaranteed.

1.高品质的产品

- a. 由于气候条件和环境因素的影响，福建省是中国最大的竹子产区。所以竹子的密度等方面也优于其他地区。
- b. 公司拥有自己的竹林，我们选择4-6年的竹子，以确保原材料的质量。
- c. 完整竹产业链，建立了从原材料，竹板材，直到成品的质量控制体系。

2. 节省成本

我们自己生产竹胶合板，这意味着我们可以为您定制材料规格，以节省由于不合料造成的成本增加。

3.交货期

原材料可控，生产线全程可控，生产更加灵活，交货期更有保障。

Small Furniture Series
(小型家具系列)



FT-002

FT-004



Small Furniture Series
(小型家具系列)

FT-016



FT-017

Small Furniture Series
(小型家具系列)

FT-018



FT-019

Small Furniture Series
(小型家具系列)

FT-021



FT-028

Small Furniture Series
(小型家具系列)



FT-029



FT-030



Small Furniture Series
(小型家具系列)

FT-031



FT-020

Small Furniture Series
(小型家具系列)



FT-013



FT-014

Small Furniture Series
(小型家具系列)



FT-021

FT-022



Small Furniture Series
(小型家具系列)

FT-024



FT-023



Small Furniture Series
(小型家具系列)



FT-025

FT-026



Small Furniture Series
(小型家具系列)



FT-027



FT-028

Small Furniture Series
(小型家具系列)

FT-031



FT-032

Small Furniture Series
(小型家具系列)

FT-033



FT-034



KC-001

KC-002



KC-003



KC-004



KC-005

KC-006



KC-014



KC-013



KC-015



KC-018



KC-019

KC-020





KC-024

KC-025



KC-026



KC-027

KC-028



Versatile Pizza Peel



KC-029



KC-030





KC-031

KC-032



KC-033



KC-037



KC-039



KC-038

Kitchen Series
(廚房系列)



KC-040

KC-041



KC-042





KC-043

KC-044



KC-045



KC-046

KC-047



KC-048

Bathroom Series
(浴室系列)



BT-001



BT-002

Bathroom Series
(浴室系列)



BT-007



BT-008



BT-009

Bathroom Series
(浴室系列)



BT-010



BT-011



BT-012



OFC-001



OFC-002

Bamboo Office Series
(办公系列)



OFC-003



OFC-005



OFC-006

Bamboo Other Series
(其他系列)

OTH-001



OTH-002

Bamboo Other Series
(其他系列)



OTH-003



OTH-004

Bamboo Other Series
(其他系列)



OTH-007



OTH-008

Bamboo Plywood
(竹板材)



Bamboo Plywood
(竹板材)



Bamboo Plywood (竹板材)



Bamboo charcoal (竹炭)



Bamboo charcoal
(竹碳)



Bamboo charcoal
Performance comparison

Projects	Medium-temp bamcoal	Medium high-temp bamcoal (A)	Medium high-temp bamcoal (B)
Calorific value (cal/g)	7800	8500	8500
Combustion temperature (°C)	700+	800+	800+
Ash	2.96	2.86	2.96
Volatile Matter	15-18%	15-18%	15-18%
Burning Time	4-6Hours	4-6Hours	4-6Hours
Package	2.5kg/5kg/7.5kg/10kg/carton		
Features	Smokeless; Odorless		
Application	Heating; Barbecue; Roasting		



铭竹实业
MAGIC BAMBOO



The mark of
responsible forestry
FSC® C190523



Shenzhen MAGIC BAMBOO Industrial Co., Ltd

CHINA Office: Room 307, Huitong Building, No.10 Longgang Road, Longgang District, Shenzhen, China

Factory: Phase2, Economic Development New Industrial Zone, Changting, Longyan, Fujian, China

THAILAND Factory: 159 Moo 1 Mabphai Sub-District, Banbueng District, Chonburi 20170 Thailand

86 755 33510627 E-mail: admin@magicbambu.com www.magicbmabu.com

MAGIC BAMBOO